
Informatieve Termijn Agenda  

d.d. 26-06-2024  

Openstaande/nog te agenderen onderwerpen  

Onderwerp Nieuw of 
doorgeschoven 
onderwerp? 
 

Onderwerp 
aangemeld 
op verzoek 
van  

POHO Ambtenaar  Externen  Intern of 
extern  

Toelichting  

Alternatieven 
papierinzamelin
g door 
verenigingen  

Nieuw  Yvonne Son-
Stolk  

Remco 
Dijkstra  

Meike Elfring   N.t.b.  Tijdens de besluitvoorbereidende commissie van 19 juni jl. is dit 
onderwerp middels bespreeknota aan de orde gekomen.  
Mevrouw Son-Stolk heeft de suggestie gedaan om met verenigingen 
van gedachten te wisselen over mogelijke oplossingsrichtingen voor 
het behoud van de verenigingen. Dit is in lijn met een eerder 
georganiseerde informatieve commissie.  
De heer Verspuij heeft aangegeven dit onderwerp graag in de 
gemeenteraadsvergadering te willen bespreken.  
Uiteraard zijn voor dit onderwerpen diverse -al dan niet opvolgende- 
bijeenkomsten denkbaar. Het is aan het presidium om hierin een 
proces vast te stellen.  
 

Bijzondere 
woonvormen  

Nieuw  Maureen 
Klijn  

Remco 
Dijkstra  

Karin Blaauw   N.t.b.  Mevrouw Klijn heeft verzocht om een informatieve avond te 
organiseren over bijzondere woonvormen met inspirerende 
sprekers.  
 
Hierover vindt inhoudelijke afstemming plaats tussen mevrouw Klijn, 
de ambtelijke organisatie en de griffie.  
 

Plan van 
Aanpak 
Kansrijke start  

Nieuw  Layla Mulay  Carla 
Kreuk 
en Dave 
Verbeek  

Edysia 
Grudzinska 

 N.t.b.  Mevrouw Mulay heeft tijdens de raadsvergadering d.d. 24 april 2024 
verzocht om de Informatienota Kansrijke Start en het Plan van 
Aanpak te agenderen voor een informatieve commissie.  
 



Met mevrouw Mulay zal hierover verdere inhoudelijke afstemming 
plaatsvinden, ook om te bezien in hoeverre er een koppeling kan 
plaatsvinden met het onderwerp lager schoolniveau op scholen.  
 

Lager 
adviesniveau op 
scholen in Tiel 

Nieuw  Anita van 
Iperen / 
Presidium  

Dave 
Verbeek  

Meike Elfring 
/ Sylvia van 
der Westen   

 N.t.b.  In samenspraak met mevrouw Van Iperen, de ambtelijke organisatie 
en de griffie heeft een eerste afstemmingsoverleg plaatsgevonden.  
 
De verdere inhoudelijke invulling zal nog plaatsvinden, waarbij het 
streven is om een avond te organiseren met de volgende 
onderwerpen: 

- Kansrijke Start; 
- Onderwijskansenbeleid in relatie tot schooladviezen; 
- Voortijdig schoolverlaten; 
- Eventueel korte presentatie door de Bibliotheek over het 

onderwerp laaggeletterdheid.  
 

Werkbezoek 
aan wijkteams  

Nieuw  Informatieve 
commissie 
d.d. 6 maart 
2024 

Carla 
Kreuk 
en Dave 
Verbeek  

Diana 
Grudzinska 
en Eveline 
van Maanen 
 

 Extern  De organisatie van een werkbezoek aan de wijkteams zal door de 
werkgroep Sociaal Domein verder worden opgepakt. 

Verplaatsing 
coffeeshops  
 

Nieuw Osman 
Sancak  

Burgem
eester 

Osman 
Sancak  

 Intern Vanuit de driehoek zal een datumvoorstel verzorgd worden.  

Presentatie 
wijkplannen  

Nieuw    
 

Bart 
Hoeijmakers  

Frank 
Groen  

Bart 
Hoeijmakers  

 Extern   Vanuit de driehoek zal een datumvoorstel verzorgd worden.  
 
 

Ontwikkelingen 
netcongestie  

Nieuw Erik 
Rhebergen  

Frank 
Groen  

Miek Blom   Intern  De heer Rhebergen heeft tijdens de raadsvergadering van 29 
november jl. voorgesteld om aan het einde van het eerste kwartaal 
van 2024 te bezien, in samenspraak met wethouder Groen, of 
agendering van de ontwikkelingen van de netcongestie wenselijk is 
en zo ja op welke wijze.  



 
GGD Nieuw Jet Vroege  Carla 

Kreuk  
Marja van 
Toorn  

GGD 
Gelderlan
d-Zuid  

N.t.b.  De raad heeft verzocht om de GGD uitleg te laten geven over de 
begroting en de veranderingen die op stapel staan bij Veilig thuis en 
eventuele andere ontwikkelingen.  
 
Met mevrouw Vroege en de GGD wordt verdere invulling gegeven 
aan de inhoud van dit onderwerp. 
 

Burense 
Poort/Burgeme
ester 
Hasselmanplein  

Doorgeschoven  
(8 mei 2024) 

Osman 
Sancak  

Frank 
Groen  

Osman 
Sancak  

 Intern  Vanuit het college is gevraagd om dit onderwerp te verplaatsen 
naar een nader te bepalen moment.  
 
De (her)inrichting van de Burense Poort staat al geruime tijd in de 
planning. In de loop van de tijd is het ontwerp voor de Burense 
Poort teruggebracht tot de herinrichting van de parkeerplaats aan 
het Hasselmanplein, het verbeteren van de Boterkampsteeg en het 
maken van een goede looproute naar het Taluud en naar de 
binnenstad. Het doel is om een goede aansluiting op de binnenstad 
te maken. 
 

Interactieve 
sessie 
Omgevingsvisie  

Doorgeschoven 
(6 december)  

Jeroen van 
den Bergh  

Remco 
Dijkstra  

Jeroen van 
den Bergh  

 Intern  Vanuit het college is gevraagd om dit onderwerp te verplaatsen 
naar een nader te bepalen moment.  
 
Volgens afspraak met de voormalige commissie Ruimte worden 
commissie en raad meegenomen in fase 2 van de Omgevingsvisie en 
wordt hen niet enkel een eindproduct voorgelegd.  
 
De informatie die is gedestilleerd uit het participatieproces en de 
analyse van het huidige beleid wordt vertaald naar opgaven, die zijn 
verbonden aan Tielse deelgebieden en ambities. Omdat het 
onmogelijk is om alle opgaven tegelijk te realiseren  - ze kunnen 
onderling botsen, maar ook teveel vragen van een bepaald gebied - 
moeten er keuzes worden gemaakt. Welke opgaven passen het 



beste bij het DNA (Typisch Tiel) en de ambities van Tiel? Welke zijn 
nodig om de kwaliteit van de leefomgeving te verbeteren? Waar 
gaan we voor de komende jaren?  
In de keuzesessie van 13 december wordt op hoofdlijnen richting 
gevraagd voor het opstellen van de ontwerp omgevingsvisie. 
Voorafgaand aan die keuzesessie wordt de commissie geïnformeerd 
over de stand van zaken van het proces en over de komende keuzes. 
 

Global Goals 
Gemeenten 
 
 
 

Doorgeschoven 
(6 december)  

Chris van 
den Boomen 
 

Frank 
Groen  
 

Chris van 
den Boomen 
en Niels 
Josemans 

 Intern Vanuit de ambtelijke organisatie is gevraagd om dit onderwerp te 
verplaatsen naar de eerste helft van 2024. 

Suïcidepreventi
e 
 

Doorgeschoven 
(6 september)  

Wim van 
Baal 

Carla 
Kreuk 

Renate 
Valerianus 
 

Koos de 
Boed 
(landelijk 
coördinat
or 
stichting 
suïcide 
preventie 
centrum) 

Intern  In september 2022 heeft de heer Van Baal verzocht om een avond te 
organiseren over Suïcidepreventie.  
Met de verantwoordelijk ambtenaar en de landelijk coördinator 
Suïcide Preventie Centrum heeft er afstemming plaatsgevonden 
over dit verzoek.  
Het voorstel is om deze avond te organiseren in september, de 
redenen hiervoor zijn: 
1. Het wetsvoorstel integrale suïcidepreventie is in behandeling in de 
Tweede Kamer; 
2. Het is momenteel nog onduidelijk wat de precieze rol van de 
gemeente gaat worden;  
3. In september is het Wereldsuïcidedag (10 sept).  
 
Gezien de huidige kabinetsontwikkelingen is onduidelijk welke 
taken de gemeente gaat krijgen in het kader van suïcidepreventie.  
Nadat de behandeling in de Tweede Kamer heeft plaatsgevonden en 
de gemeentelijke taken uitgekristalliseerd zijn kan agendering van 
dit onderwerp plaatsvinden.  
 



Luchtruimherzi
ening- Vierde 
aanvliegroute 
Schiphol  

Doorgeschoven  Frank Groen 
sr.  

Remco 
Dijkstra  

Paul 
Stienstra  

Christian 
van 
Millingen 
(Junior 
projectlei
der Regio 
Deal) en 
Han van 
Staveren 
(initiatief 
www.sto
p4derout
e.nl)  
 

Intern  De heer Groen sr. heeft voorgesteld om dit onderwerp door te 
schuiven tot het moment dat er een nieuw kabinet is. 
 
De heer Groen sr. heeft verzocht om agendering van de ingekomen 
stukken:  

- IIIA.7a Email van Stopde4deroute inzake oproep om vierde 
aanvliegroute over Gelderland te stoppen;  

- IIIA.7b Oproep om vierde aanvliegroute boven Gelderland te 
stoppen.  

Zolang er geen nieuw kabinet zal de Tweede Kamer aangegeven 
geen besluit te nemen over de voorgenomen luchtruimherziening.  

 

 

http://www.stop4deroute.nl/
http://www.stop4deroute.nl/
http://www.stop4deroute.nl/

